
Proces verbal al sedintei de Consiliu Director din data de 14.06.2023 care a avut 

loc prin Google Meet, conform convocatorului 

Participanti: Ionut Patras(IP), Irina Maiorescu(IM), Relu Tamas(RT), Natalia Deconescu(ND), 

Gheorghe Urdea(GU), Simion Suciu (SS), Dionisie Rosca (DR), Horia Galateanu (HG) 

Membri absenți: Gheorghe Dinu  

Ordinea de zi: 

1. Aprobare decizii operative Colegiu Director.  

2. Procedura internă de licențiere antrenori de orientare.  

3. Strategia de dezvoltare pe ramură de sport pe 5 ani pentru federațiile din grupa III 

aprobată conform Statutului federației (termen de 90 de zile de la data semnării 

contractului de finanțare cu MS).  

4. Loturi EYOC si JWOC.  

5. Diverse. 

 

La inceputul sedintei, IP supune la vot aprobarea inregistrarii audio a sedintei. Se aprobă în 

unanimitate. 

 

IP: In afara de punctele de pe ordinea de zi propun sa aprobam si structura finantarii pentru SEEOC 

2023 pentru care vom depune un act aditional la minister. V-am trimis propunerea din solicitarea de 

act additional si trebuie sa o aprobam ca sa o depunem. Avem doua saptamani pentru asta. 

Solicitarea finantarii a fost facuta pe structura 30 sportivi si doi oficiali, transport, cazare si masa din 

suplimentarea finantarii, taxele de participare sunt deja prinse in contracul cu MS semnat in luna 

Martie. Pentru transport, decontarea sa se faca raportat la numarul de sportivi transportati cu fiecare 

mijloc de transport, in functie de cum ne ajung banii. 

Se supune la vot structura bugetara pentru SEEOC 2023 din suplimentarea bugetului de la MS. Se 

aproba in unanimitate. 

 

1. IP prezinta Consiliului Director decizia Nr 10 a Colegiului Director, prin care s-a aprobat 

incetarea contractului de munca, cu acordul partilor, solicitata de instructorul sportiv Camelia 

Prica.  

2. IP intreaba membrii CD care sunt si membri ai CA daca au elaborat deja Procedura internă de 

licențiere antrenori de orientare. Aceasta procedura trebuia depusa la MS la 90 de zile dupa 

depunerea contractului de finantare. 

ND: Se pare ca situatia este urgenta si CA trebuie sa faca ceva daca n-a facut deja. 

RT: Te rog trimite aceasta tema catre seful CA ca sa o putem dezbate. 

IP: Am trimis-o din Martie. 

RT: Cere un termen pentru realizarea procedurii. 

IP propune un termen de 5 zile. Se aproba in unanimitate. 

IM: voi trimite email catre CA chiar acum. 

3. IP: Este o obligatie de a trimite la MS strategia de dezvoltare pe 5 ani, in termen de 3 luni de la 

contractual de finantare. V-am trimis strategia prezentata la AG de alegeri. Daca nu aveti alte idei 

sau prupuneri de modificare va propun sa o votam asa si sa o trimitem. Se supune la vot si se 

aproba in unanimitate. 

4. IP: Am primit propuneri de la CA pentru loturile care vor participa la SEEOC. 



HG: Eu am o nedumerire in legatura cu finantarea pentru EYOC. Nu s-a stabilit un plan de 

finantare in CD ? 

IP: S-a stability si comunicat asa: locul 1-100%, locul 2-50%, locul 3-50%, dar daca este cazul 

sa fie 100% pentru locurile 1 si 2, iar loc 3 sa mearga pe banii lor, daca acestia din urma nu 

indeplinesc criteriile. 

GU: S-a dat mare importanta la deplasarea delegatiei la JWOC 2022 in Portugalia, ca observatori 

in vedera organizarii JWOC 2023 in Romania si nu s-a prea dat atentie sportivilor. Vad lista 

incompleta la fete si fara rezerve la baieti. Nu ne-am indreptat atentia spre lotul Romaniei pentru 

JWOC 2023. Initial ne-am inscris cu 6 fete si 6 baieti, iar acum descoperim ca nu avem echipa 

complete la fete si nici reserve la baieti. Ma surprinde lipsa sportivilor din Baia Mare, care an de 

an au fost in fruntea clasamentelor la orientare. Urmeaza EYOC si o saptamana libera pana la 

JWOC. Poate putem indrepta cate ceva. Nu putem sa-i lasam de izbeliste pe sportivi. Cred ca nu 

am depus noi destul effort ca sa fim undeva mai sus fata de ceea ce prezentam astazi. 

HG: Sportivul Galateanu Andrei este singurul care a participat la toate etapele de selectie. 

RT: Si Tamas Lucas a participat la toate. 

HG: Eu am fost la normele de control si Lucas nu a fost. 

RT: Noi ne-am cerut dinainte, dar am dat proba in luna care am cerut-o. 

HG: Atrag atentia CD ca singurul care a participat la toate etapele de selectie a fost Andrei 

Galateanu 

IP: Si la Galateanu Andrei si la Tamas Lucas lipsesc doua sprinturi. Sprin Urban 2 si sprint urban 

4. De asta sunt in aceasta situatie si sunt in afara celorlalti 5. 

RT sustine ca sprintul urban de la Sf Gheorghe nu a fost in criteriile de selectie. Sa se verifice in 

ce sedinta s-a hotarat asta.  

IP: Acest sprint este scris in criteriile de selectie. 

RT: A fost introdus ulterior. 

RT: Ii raspund lui Horia. Pentru ca noi ne-am pregatit asta iarna pentru EYSOC, pentru ca am 

stat numai din 17 pe alergare, am avut toate drepturile sa ne cerem o luna. Ne-am incadrat intr-o 

luna, a fost aprobat. Am adus motivatie pentru neprezentarea la norme. 

HG: ideea este ca daca se stabilesc niste criterii, alea trebuiesc respectate. Daca incep sa se dea 

derogari, nu stiu de catre cine, ca tu esti tatal sportivului. 

RT: Eu am cerut derogare inainte de inceperea selectiei, nu in timpul jocului. 

IP: Domnul GU are dreptate in privinta sportivilor de la Baia Mare care au lipsit la multe din 

etape, mai ales la Cupa Tarilor Latine care le-a atras cele mai multe penalitati. Sebestyen nu i-a 

dus la Cupa Tarilor Latine si alte etape din cauza JWOC ca are foarte mult de lucru. Este absurd 

sa-i spui lui Seby ca sunt doua locuri libere in echipa de fete, dar nu le ocupam cu fetele de la 

Baia Mare ca nu au fost la selectie. Din punct de vedere moral si orice alt punct de vedere aceste 

fete trebuie sa intre in echipa. Mai mult decat atat, nu poti avea campionat Mondial in Romania 

si sa nu ai echipa complete la fete. Prin urmare, sunt in total dezacord cu decizia CA. Din punctul 

meu de vedere, locurile 5 si 6 ar trebuiesc ocupate de Manu Andreea si Roman Alexandra. 

RT: Sigur.  

IM: Pentru ce mai este CA daca nu respectam deciziile lui. 

GH: Tinem cont de deciziile CA, dar este o chestiune consultativa. Mie mi se pare inanmisibil ca 

la JWOC in Romania sa nu pui echipe de 6 sportivi. Este obligatoriu. 

IP: Cine este de acord cu propunerea mea de a le baga pe cele doua fete de la Baia Mare pe 

locurile 5 si 6? 

IM: Eu ma abtin pentru ca nu stiu care sunt criteriile si nici nu m-am uitat pe rezultate sa vad cum 

stau fetele. 



IP: Problema este ca sunt doar 4 care au toate etapele de selectie si cele doua fete ar fi pe 5 si 6. 

IM: Eu sunt pentru ca sa fie echipa din 6, dar sa nu fie deja alte fete in afara celor doua de la Baia 

Mare, stabilite pentru aceste locuri. 

HG: Daca te uiti pe Orienteering.ro o sa vezi la rezultatele selectiei ca aceste fete sunt pe locurile 

5 si 6. 

IM: Sunt pentru sa fie 6, nu mi se pare nomal sa fie 4 cand esti la tine in tara. 

IP: Deci avem 6 fete la F20. Pentru al 6-lea baiat ar fi disputa intre cei 3 sportivi, Galateanu 

Andrei, Tamas Lucas si Iacob Ioan. Toti 3 vor participa la EYOC. CA s-a grabit sa aleaga 

sportivul pentru locul 6, in conditiile in care cei trei se dueleaza la EYOC. 

RT: Selectia s-a terminat odata cu etapele de la Padis. 

IP: Conform CA, cei trei nu au indeplinit, niciunul, criteriile minime de selactie. 

RT: Eu o sa dovedesc ca Lucas a participat la toate etapele. 

IM: Mie nu mi se pare normal sa treci peste hotararea CA. 

GU: Care este data limita pentru anuntarea lotului pentru JWOC? 

IP: Cu o zi inainte, ca noi suntem organizatorii. 

GU: Daca data limita este dupa EYOC, eu zic sa se ia in considerare si rezultatele de la EYOC. 

IP: Daca in programul de loturi era prins sprintul de la Alba Iulia, Tamas Lucas a ratat doua 

sprinturi, si nu indeplineste criteriile ca si Galateanu, ca si Iacob. Trebuie sa vedem daca au fost 

prinse 3 sprinturi din 4 sau 2 din 3. 

IM: Cer CA sa trimita minuta in care s-au stability criteriile de selectie si derogare pentru Tamas 

Lucas. 

SS: Sa trimita si criteriile de selectie de la seniori. 

IM: Alea trebuiau trimise de o luna. 

SS: S-a terminat selectia dar nu au fost publicate niciun fel de criterii pentru seniori. 

IP: Criteriile publicate in februarie includ un sprint la Alba Iulia. Criteriile au fost anuntate pe 6 

Aprilie, inainte de a anunta tu Relu, ca nu vii la norme si prima etapa de calificare este la Sf. 

Gheorghe. 

RT: Eu nu am stiut de aia. 

IP: Au fost 3 din 4 sprinturi dintotdeauna si asa au si ramas. 

RT: Lucas a fost la trei, dar la unul a luat post gresit. 

IP: Asta inseamna ca are cel mai mic punctaj. Din punctul meu de vedere Lucas si Iacob sunt in 

aceeasi situatie. 

SS: Cum niciunul dintre cei trei nu sunt calificati conform criteriilor de selectie, cel mai relevant 

ar fi duelul de la europene. 

IM: Vadean Catalin sa participle la europene alaturi de Lucas, Andrei si Iacob si sa se faca selectia 

finala acolo, desi sportivii de la Baia Mare puteau fi trimisi la concursuri cu celalalt antrenor daca 

Seby a fost ocupat cu JWOC. 

IP: Vadean a castigat toate concursurile la care a participat si are si cel mai bun timp la proba de 

control. In legatura cu ceilalti 3 eu propun sa se intreaca la europene, cu o saptamana inainte de 

JWOC si sa se decida atunci. Cred ca forma de moment este cea mai importanta. 

RT: Selectia s-a terminat. 

IP: Da, selectia s-a terminat si cei trei nu s-au calificat. Avem doua variante: una, sa mentinem 

decizia CA in forma respectiva cu cei 6 stabiliti si a doua sa luam in calcul si europenele. 

GU: Vadean e primul la sprin, la padure primul e Chis Nandor. Eu sunt pentru respectarea 

criteriilor de selectie, iar daca pentru ultimul loc sunt la egalitate sau sunt chestiuni discutabile, 

putem lungi selectia pana dupa EYOC, ca ordinea este data in principiu, de criteriile de selectie.  



Eu cred ca pe undeva scrie ca CA poate decide in functie de forma de moment, deci poate aduce 

modificari la componenta lotului. Ei trebuie sa aduca modificari. 

IP: Noi putem face inscrierea nominala pana la festivitatea de deschidere. Propun sa solicitam 

CA sa amane decizia pana dupa EYOC, sa ia in calcul si rezultatele de acolo sau doar sa ia act de 

ele si atat. 

IM: Momentan am trimis email pentru procedura de licentiere si pentru criteriile de selectie si 

derogarea. 

IP: La EYOC ramane lotul asa cum este, la JWOC ramanem cu 6 fete si solicitam CA sa amane 

decizia pentru baieti pana dupa EYOC. Supun la vot sa cerem CA sa amane decizia pana dupa 

europene. Irina este pentru, Natalia pentru, HG zice ca mai intai sa se verifice situatia celor trei 

din punct de vedere al criteriilor de selectie si daca se dovedeste ca toti sunt in aceesi situatie 

atunci sa se recurga la selectia dupa europene. Oricum nu se poate stabili lotul in aceasta sedinta. 

GU: Prioritar acum este deplasarea la EYOC si dupa aceea discutam lotul de JWOC. 

DR: Sa se respecte decizia CA pe care o va lua dupa EYOC( se considera abtinere) 

RT iese din sedinta. 

IM: Daca tot are CA sedinta acum, n-ar trebui sa-l sun pe Minoiu si sa-i spun sa ia si EYOC ca 

varianta? 

IP: Da. 

HG: Poti sa dai emailul catre toti antrenorii? 

IM: Da 

 

5. GU: Am studiat relatia noastra cu Ministerul Educatiei si am gasit asa: nu suntem cuprinsi in 

Olimpiada Nationala a Sportului Scolar. Exista o lista a competitiilor nationale pentru elevii 

sportivi legitimati, Nici aici nu suntem cuprinsi ca sport. Sportul orientare lipseste din 

nomenclatorul sporturilor la Ministerul Educatiei. Deci trebuie sa depunem eforturi sa fim 

cunoscuti la nivel de ME ca sport Orientare fiindca acolo avem singura sansa sa ne marim 

numarul de sportivi. Am vazut ca in alte tari, ca de exemplu Bulgaria, ca ei au structuri organizate 

la Ministerul Educatiei, si au multi sportivi. Deci la noi nu este greseala ministerului ca nu putem 

avea sportivi legitimati in campionatul scolar care urmeaza, pentru ca noi acolo nu figuram nici 

la sportivi legitimati nici la copii nelegitimati. Ar trebui sa avem minim 10 scoli cu clase de 

orientare. 

GU: O alta problema, am facut o comisie pentru analiza decontului la SEEOC 2022. Fac si eu 

parte din ea. N-am fost convocat niciodata. A fost si Camelia Prica, careia i-a incetat contractual 

de munca si trebuia desemnata alta persoana in comisie. Comisia avea un termen de predare a 

unui raport. Propun sa-si faca raportul comisia respectiva. Sa desemnam a treia persoana in 

comisie si sa-si finalizeze analiza. 

IP: Cine doreste sa fie in comisie? 

Nu se ofera nimeni. 

GU: A treia problema: Suprapunerea Cupei Muntilor Fagaras si Cupei Chimistul cu Campionatul 

National Scolar datorita modificarii datei Campionatului National Scolar care a fost mutat peste 

concursurile de la Victoria. Cupa Muntilor Fagaras va fi organizata printr-un proiect pentru copii, 

cu cazare gratuita si fara taxa de participare. Cine este responsabil de clarificarea calendarului si 

cine este responsabil de schimbarea calendarului in timpul anului competitional? 

IP: Probabil Didi a modificat calendarul. Avem aici in CD trei membri ai Comisiei de Competitii 

si Harti. Ce stiti despre aceasta modificare? 

HG: In Comisie ne-a zis Didi ca apare o schimbare in program. 



IM: Intr-adevar comisia a fost informata, s-a pus problema suprapunerii, dar pana la urma pot 

exista in parallel mai multe concursuri. 

GU: E vorba de doua concursuri pe aceeasi structura, Ministerul Educatiei, si nu puteau fi facute 

in parallel. 

IP: Dl Renga nu stia ca aveti inclus in calendarul ministerului acest concurs? 

GU: Stia, pentru ca sunt publice ca si calendarul federatiei. 

IP: Acces la calendarul competitional, am eu si Didi. Deci probabil ca Didi a schimbat in calendar. 

Nu mai sunt alte subiecte de discutat. 

 

Se declara sedinta inchisa. 

Patraș Ionuț______________________ 

Irina Maiorescu ___________________ 

Rosca Dionisie____________________ 

Tămaș Relu ______________________ 

Deconescu Natalia __________________ 

Suciu Simion________________________ 

Gălățeanu Horia_____________________  

Urdea Gheorghe__________________ 

 




